



東華三院吳祥川紀念中學
Tung Wah Group of Hospitals S. C. Gau Memorial College
新界青衣市中心清心街七號
7 Tsing Sum Street, Town Centre, Tsing Yi, N.T.
Tel: 24950226-7

學校一向以學生及家長的健康為首要，考慮到新冠肺炎疫情持續，為保障家長來賓及學童，本校 2021-22 年度中一入學簡介會將改為以網上廣播模式進行，簡介會亦因應疫情改短至一小時。

簡介會將會介紹本校教學語言政策、課程、課外活動及入學申請程序，及答問環節。

詳情如下：

日期: 2020 年 12 月 5 日(星期六) (網上直播)

場次1：上午 9 時正至 10 時 00 分

場次2：下午 2 時正至 3 時 00 分

播放平台: Youtube Live

- 有關播放平台連結：可於本校網頁內進入直播平台。

本校網頁為：<https://twghscgms.icampus.hk/website/>

- 有關答問環節：

如家長對中一入學有任何查詢，歡迎家長於 2020 年 12 月 3 日(星期四)下午 4:00 或之前透過以下連結提出。學校會綜合家長之問題，然後於答問環節中解答。

<https://forms.gle/DjWWaZ9tZdwwEzXP8>

如有任何查詢，請致電本校 2495 0226 與校務處聯絡。



東華三院吳祥川紀念中學
Tung Wah Group of Hospitals S. C. Gau Memorial College
新界青衣市中心清心街七號
7 Fung-Sum Street, Town Centre, Tsing Yi, N.T.
Tel: 24950226.7

Due to the epidemic and the rising number of confirmed cases of COVID-19 in late November, the school has decided to change the format of the Annual Information Day from a face-to-face talk to a live YouTube broadcast. The duration of the event will also be shortened to an hour.

We are well aware that the decision may bring disappointment and inconvenience to the enrolled guests. However, for the sake of public health and the safety of the participants, we earnestly seek your understanding for this difficult decision.

The online seminar will introduce our language policy, school curriculum, extra-curricular activities and the application procedures in 2021.

Details of the Seminar :

Date: 5th December (Saturday) (Live Streaming)

Session 1 : 9.00 a.m. – 10.00 a.m.

Session 2 : 2.00 p.m. – 3.00 p.m.

Platform: YouTube Live

- The Platform link can be accessed in our school website:
<https://twghscgms.icampus.hk/website/>
- Question-and-Answer Session: Parents are welcome to send their questions about admission to our school by Thursday 3rd December 2020 (4.00 p.m.) via
<https://forms.gle/DjWWaZ9tZdwwEzXP8>

All received questions will be summed up and answered during the Q & A session.

For enquiries, please contact the general office at 2495 0226.